
 

 

1.  
MØTEREFERAT – STYREMØTE 

 
Tid:  Onsdag. 9. oktober 2024 kl.19.00 

Sted:  Varpet 
Til stede: Morten Fossum, Jon Olav Seeberg, Åge Alexander Foss, Andreas Frøsland, 

Cecilie Dahle Nedrelid (Teams), Sander Haget, Sverre Farmen, Aksel Farstad, 
Forfall:           Anders Rosenvinge 

 

2. Gjennomgang av post 
Ingen post. 

3. Godkjenning av møtereferat fra styremøte 8. mai 2024 
Referatet ble gjennomgått og godkjent. 

4. Saker til oppfølging 
Sak 01/23 Økonomi, kontonumre 
Foreningens samlede oppsparte kapital er 1,000,000,- på kapitalkonto. Resten av foreningens 
arbeidskapital står på brukskonto.  
 

 
Sak 02/23 Informasjon fra utvalgene 

Jaktutvalget: 
Medlemskveld med førstehjelpsfokus planlegges, og avholdes trolig i desember. 

Hund: 
Vedtak: Foreningen investerer utdanning for to nye instruktører på saueaversjon for å 
styrke bemanningen på aversjonsdressuren.  
Vedtak: Jakthundutstillingen 2025 blir 18 Mai. 

Vedtak: Apportprøve 2025 bli Uke 33, dato avklares etter godkjenning. 
Fiskeutvalget: 



 

 

Vi har avholdt fiskeutsett. Bra deltagelse, spesielt mange ungdommer som deltok.  Vi bør 
vurdere å sette ut færre fisk eventuelt ikke sette ut fisk en periode. Vi skal også forsøke å få 
kartlagt bestanden i de ulike vannene. Vi bør kanskje gjennomføre et prøvefiske igjen. 

Resultatene fra vannprøvene er bra. Høye pH verdier (rundt 6,4). 
Beverdammen ved Hakkim: Vi ser på muligheten til å få felling av beveren og deretter fjerne 
dammen. Må kanskje søke Fylkesmannen her. 
Jaktskytterutvalget: 

Har oppgradert lys på banene. Sendt søknad om prosjektstøtte til godkjenning og utbetaling. 
Vedtak: Bankort til jaktskytterutvalget bestilles, slik at innkjøpsansvarlig ikke trenger 
ha så store utlegg.  
Oppussing av klubbhuset: Gjennomført tilstandsrapport, og avdekket dårlig standard under 
huset. Mus kommer seg lett inn i huset. Kostnadene kan være høyere enn nytten. Oppussing 
av klubbhuset legges foreløpig bort, og ny informasjon må fremlegges årsmøtet for beslutning 
Vedtak: Vi følger anbefalingene og stanser oppussingsprosjektet og legger fram en plan 
for neste årsmøte om å erstatte hele bygget. Nedsetter en gruppe som jobber med dette 
til årsmøtet. 
Behov for å erstatte en kastemaskin på bane 4. Denne fungerer nå ikke som den skal. Får ikke 
brukt banen uten denne maskinen. Regner med 65 000.- - 75 000.- i utgift. Vi vil tape mer på 
holde banen stengt.  

Vedtak: Vi investerer i ny kastemaskin til bane 4. 
Ungdomsgruppa: 
Ny voksenkontakt utpekt av styret; Aage Alexander Foss. Det planlegges for jakttur til 
Stange, og en litt større jakttur etter storvilt så fort terrengavtale kommer på plass.  

Sveltihjel: 
Intet å bemerke. 

5. Aktuelle saker  
Sak 03/23 Vurdering av risikomomenter i foreningen 
NJFF har lagt ut en ressursdatabase om HMS i foreningene. Vi tar i bruk dette og utvalgene 
får ansvaret for sitt.  
Sak 04/23 Gjennomgang av årshjul 
Frist for søknader om midler til aktiviteter er 1. desember, og hvert utvalg forbereder sine 
søkander. 

 



 

 

Sak 11/23 Oppussing av klubbhuset 

Se sak under Jaktskytterutvalget. Saken avsluttes. 
 

6. Eventuelt 
 
Vedtak: Foreningen tar i bruk Spond som et forsøk som plattform for påmelding til 
ulike arrangementer og annen medlemskommunikasjon. Piloteres i ungdomsgruppa. 
Vedtak: Utvalgene tar ansvaret for en medlemskveld i vinterhalvåret med start i 
november (18/11, to timer).  
Vedtak: Julemiddag 4. desember. Jaktutvalget tar ansvaret for dette.  

 
Møtet hevet kl. 21.05. 

 
Neste møte: Onsdag 13. november 2024. 

 
 

 
 Aage Alexander Foss 

Formann 
 

 

Morten Fossum 
Sekretær 

Jon Olav Seeberg 
Nestformann 

Aksel Farstad 
Ungdomsgruppa 

 
Andeas Frøsland  
Fiskeutvalget 

Anders Rosenvinge 
Jaktutvalget 

Sander Haget 
Jaktskytterutvalget 

 
Cecilie Dahle Nedrelid  
Kasserer 

  

 


